
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008-2009 Vragen gesteid door de leden der Kamer

2009Z15522
Vragen van de leden Roefs en
Linhard (beiden PvdA) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Miiieubeheer
over de gemeente Roermond, die
terrein De Meer voor Industrie wil
behouden, ook al komt EDCO niet.
(Ingezonden 2 September 2009)

1
Bent u bekend met het bericht «Venlo
klaar voor EDCO, Roermond wil na
afketsen logistiek bedrijventerrein
voor industrie behoudenn?1

Deelt u de mening dat de conclusie
van de gemeente Roermond, dat het
terrein De Meer gebruikt moet
kunnen worden door een andere
ondernemer, zeer voorbarig is? Zo ja,
waarom? Zo nee, waarom niet?

6
Hoe gaat u erop toezien dat de
provincie Limburg de SER-ladder,
gegeven deze nieuwe situatie, nu wel
goed toepast?

1 De Limburger, 21 juli 2009.
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008-2009, nr. 1835.

Herinnert u zich de eerdere
antwoorden op de schriftelijke
vragen over de komst van
handelsonderneming EDCO in De
Meer?2

Deelt u de mening dat nu EDCO
afgehaakt heeft, er een nieuwe
situatie ontstaat? Zo nee, waarom
niet?

Mogen we uit het feit dat u betreurde
dat de SER-ladder niet op een door
het Rijk gewenste wijze is toegepast
en u verwachtte dat het bij deze ene
uitzondering zou blijven, concluderen
dat u wilt dat de provincie Limburg
de SER-ladder opnieuw toepast op
bedrijventerrein De Meer, nu er
immers geen sprake meer is van een
reeds opgestart planproces in het
geval van een nieuwe gegadigde?
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